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محسني اژه اي در نشست خبري مطرح کرد

17میلیونکاربرتلگرامجذبپیامرسانهایداخلیشدهاند
س�خنگوي قوه قضائي�ه گفت:عددی که 
از قول آقای جهرمی مبن�ی بر خروج یک 
ميليون نف�ر از تلگرام  نقل ش�ده صحيح 
نيس�ت. من از دبير ش�ورای عالی فضای 
مجازی س�ؤال کردم که گفتن�د این عدد 
بسيار بيشتر از یک ميليون است. 40 درصد 
از کاربران تلگرام در شرایط حاضر به شکل 
دیگری از این پيام رسان استفاده می کنند.

حجت الاس��لام والمس��لمين غلامحسين 
محسني اژه اي اظهار داش��ت: امروز شيطان 
بزرگ و امثال ترامپ به ضدانقلاب خارج نشين 
دل خوش كرده اند و از آنجا براي مردم انقلابي 
و متدي��ن م��ا پيغام مي فرس��تند ك��ه مثلًا 
بتوانند وضع امنيت كشور ما را به هم بريزند. 
وي ادامه داد: مجموعه دستگاه هاي امنيتي، 
قضايي و انتظامي هم كاملاً هوشيار، مشرف به 
اوضاع و قاطع هستند كه با هر گروه، جريان و 
فردي كه بخواهد امنيت كشور را به هم بريزد 
و آسايش مردم را مختل و در مقابل نيرو هاي 
نظامي و انتظامي و پليس ايس��تادگي كند، 

قاطعانه برخورد مي كنند. 
 از تنخواه دولت، پولي به سپرده گذاران 

مؤسسات مالي پرداخت نشده است
س��خنگوي قوه قضائيه در پاس��خ به سؤالي 
مبني ب��ر هزينه كرد مبلغ ٢٥ ه��زار ميليارد 
سوي بانك مركزي براي راه اندازي مؤسسات 
غيرمجاز و اينكه اين مبل��غ از تنخواه دولت 
بوده اس��ت، گفت: مطلب ش��ما دروغ است. 
يك س��ري تعاوني اعتباري هاي متخلف كه 
از مردم س��پرده گرفته بودند، تحت تعقيب 
قرار گرفتند. تا الان به افرادي كه سپرده هايي 
داشتند، مبلغي پرداخت ش��ده كه از تنخواه 
دولت يا پول بانك مركزي نيست، بلكه بانك 
مركزي يك خط اعتباري به مؤسسه يا بانكي 

كه متكفل شده، داده است. 

 شکنجه و به کما رفتن بقایي و مشایي 
صحت ندارد

س��خنگوي قوه قضائيه در پاس��خ به سؤالي 
در رابطه با آخرين وضعيت بقايي و مش��ايي 
و ش��ائبه شكنجه ش��دن و به كما رفتن آنها 
گفت: آق��اي بقاي��ي دوره محكوميت خود را 
سپري مي كند و آقاي مش��ايي در بازداشت 
موقت است، اما شكنجه و كماي اين افراد به 

هيچ عنوان صحت ندارد. 
 دارن�دگان گری�ن کارت دوتابعيت�ي 

نيستند
سخنگوي قوه قضائيه درباره مديران دوتابعيتي 
و افرادي كه گرين كارت دارند، گفت: كساني 
كه گرين كارت داشته اند، الان داريم كه اينها 
دو تابعيتي نيستند، اما گرين كارت دارند كه 
اين يك خلأ قانوني است.  وي همچنين درباره 
انتشار جزئيات جديد از مديران دو تابعيتي 
توسط هيئت تحقيق و تفحص مجلس اظهار 
داشت: گزارش��ي كه در مجلس قرائت شده، 
هنوز رسماً به دادس��تاني كل كشور نيامده 

است. البته دادستاني كل كشور قبلاً خودشان 
مواردي را دنبال مي ك��رد و وزارت اطلاعات 
اعلام كرد كه اينها قب��لًا دوتابعيتي بودند و 
الان نيستند. وزارت اطلاعات آن موقع مدعي 
بود دوتابعيتي كه الان مدير باش��د، نداريم. 
نامه هايي بين دادستاني كل و وزارت اطلاعات 
رد و بدل شد. مواردي مشخص شد كه اينها را 

به صورت مشاور به كار گرفتند. 
وي افزود: در قانون آمده كه فرد دوتابعيتي 
نمي توان��د مس��تخدم دول��ت ش��ود. فرد 
دوتابعيتي كه مشاور است، استخدام رسمي 
نيس��ت، اما در لفظ مس��تخدم است. خود 
اعضاي هيئت تحقي��ق و تفحص هم قبول 
كردند ك��ه اين خلأ در قانون وج��ود دارد و 
قرار شد قانون اصلاح شود.  محسني اژه اي 
در پاس��خ به س��ؤالي درباره اظهارات اخير 
كلانتري رئيس س��ازمان محيط زيست در 
خصوص كاوه مدني و برخ��ي متهمان اين 
پرونده كه گفته بود، اتهامش��ان جاسوسي 
نيس��ت، گفت: آقاي كلانت��ري يا هر كس 

ديگري كه بدون اط��لاع اينطور اظهارنظر 
صريح كنند، جايي ندارند و دادستان تهران 
نيز پاسخ وي را داد. اين اظهارات ممكن است 
اين شائبه را ايجاد كند كه اين افراد اين طور 
حرف مي زنند تا فردا چيزي مورد توجهشان 

قرار نگيرد. 
 جلسه شوراي عالي امنيت ملي براي 

رفع حصر تشکيل نشده است
سخنگوي قوه قضائيه در پاس��خ به سؤالي 
در رابطه با نظر رئيس قوه قضائيه به عنوان 
عضو ش��وراي عالي امنيت ملي در رابطه با 
رفع حصر گفت كه هنوز جلس��ه اين شورا 
در اين باره تشكيل نشده است.  وي در پاسخ 
به سؤالي در رابطه با ميزان بدهي و معوقات 
مؤسسات مالي گفت: از ميزان دقيق معوقات 
مؤسسات و بانك ها اطلاع ندارم، ولي اگر با 
هشت سال گذشته مقايسه كنيم، در مجموع 

با افزايش معوقات روبه رو بوده ايم. 
 روند مهاج�رت به پيام رس�ان هاي 

داخلي خوب بوده است
محسني اژه اي همچنين درباره خروج مردم از 
پيام رسان تلگرام  و اين صحبت وزيرارتباطات 
كه گفته است يك ميليون نفر از تلگرام خارج 
شده اند و بقيه از فيلترشكن استفاده می كنند، 
خاطر نشان كرد: اين عدد از قول آقای جهرمی 

صحيح نيست. 
 من همين امروز از دبير شورای عالی فضای 
مجازی آق��ای فيروزآبادی س��ؤال كردم كه 
گفتند اين عدد بسيار بيشتر از يك ميليون 
است. 40 درصد از كاربران تلگرام در شرايط 
حاضر به ش��كل ديگری از اين پيام رس��ان 
استفاده می كنند كه اين عدد قابل توجهی 
است. اگر 40درصد را حس��اب كنيد حدود 
17 ميليون می ش��ود، نه يك ميليون؛ شايد 

كمی  هم بيشتر.

 داروفروشان ناصرخسرو
 در مدارس هم شعبه ریتالین زدند!

مصرف ریتالين در شب هاي امتحان تا 50 درصد افزایش مي یابد

ریتالي�ن را دیگ�ر همه مي شناس�ند، به 
خصوص دانش آموزان و دانشجویاني که 
مي خواهند با کمک این اکس�ير،  ره یک 
ترمه را یک ش�به بروند و به همين خاطر 
شب امتحان قرصش را مي خورند! جالب 
اینجاس�ت ک�ه ریتالين ج�زو داروهایي 
اس�ت که فروش آن بدون نسخه پزشک 
ممنوع اس�ت، اما ای�ن داروي ممنوعه به 
راحتي در دس�ترس نوجوان�ان و جوانان 
قرار مي گي�رد. راه هاي تهي�ه آن هم کم 
نيست. از داروخانه محل که با پول بيشتر 
حاضر است دارو را بدون نسخه بفروشد 
تا ناص�ر خس�رو و حت�ي فروش�ندگان 
دوره گردي که در ای�ام امتحانات اطراف 
مدارس و دانش�گاه ها مي شود پيدایشان 
کرد. تا بدانجا که رئيس جامعه پزش�کان 
متخص�ص داخلي ایران و عضو س�ازمان 
مي گوید:» بس�ياري  پزش�کي  نظ�ام 
ناصرخس�رو  در  ک�ه  کس�اني  از 
دارو فروش�ي مي کنن�د، متأس�فانه در 
م�دارس ه�م دارو فروش�ي مي کنن�د.«

سال 19٥4 وقتي داروي »متيل فنيديت« 
با نام تج��اري »ريتالين« از س��وي كمپاني 
داروس��ازي »نوارتين« به بازار دارويي دنيا 
عرضه شد، كس��ي فكرش را ه��م نمي كرد 
اين دارو در كن��ار كاربردهاي درماني اش به 
قرص شب امتحان معروف شود و اين همه 

س��وء مصرف پيدا كند. در ابتدا قرار بود اين 
دارو براي درمان افس��ردگي، خواب آلودگي 
در ط��ول روز و س��ندرم خس��تگي مزمن 
استفاده شود، اما به تدريج با پيشرفت علم و 
تجربه هاي گوناگون مشخص شد مي توان از 
اين دارو در درمان كودكاني كه دچار اختلال 
 )ADHD( بيش فعالي و كم توجهي هستند
هم استفاده كرد. حالا اما اين دارو به تجارتي 
مرگبار متصل ش��ده و برخ��ي داروخانه ها 
در كنار ناصر خسرو و س��ايت ها و صفحات 
شبكه هاي اجتماعي اين قرص را بدون نسخه 
به جوانان و نوجوانان مي فروشند. اين مسئله 
موجب شده تا مصرف اين مخدر مخصوص 
بيداري در شب امتحان آنچنان فراگير شود 
كه به گفته ايرج حريرچي سخنگوي وزارت 
بهداش��ت در روزهاي امتحانات، فروش اين 

دارو تا ٥0 درصد افزايش مي يابد!
وي تأكيد مي كند: بنا بر بررسي ها ٥ درصد 
دانشجويان و 4/٥ درصد دانش آموزان سال 

آخر دبيرستان ريتالين مصرف مي كنند. 
 رشد 50 درصدي مصرف ریتالين در 

ایام امتحانات
 ريتالين محركي از خانواده آمفتامين هاست 
كه باعث ترش��ح دوپامي��ن و نهايتاً افزايش 
سرخوشي بدون دليل مي شود و در ظاهر مغز 
فرد پس از مصرف اين دارو گزارشي مبني بر 
خستگي بدن و نياز به خواب درك و دريافت 

نمي كند و فرد مي تواند با كمبود خواب دچار 
مشكلي نشود. مصطفي فروتن، روانشناس 
درباره اين دارو مي گوي��د: مصرف ريتالين 
موجب مي شود كه فرد احساس توانمندي 
و بي نيازي به اس��تراحت مي كند در حالي 
كه اين بي نيازي كاذب و بدن نتوانسته است 
كه نياز خود را رفع كند و همين عدم ارضاي 
نياز بدن باعث پرخاشگري در فرد مي شود. 
مصرف بي روي��ه ريتالين مي توان��د زمينه 
مصرف شيشه و كراك را در فرد فراهم كند. 

اين آسيب شناس درباره اثرات و علايم مصرف 
سوء قرص ريتالين تأكيد مي كند: كساني كه 
در مراحل اوليه مص��رف ريتالين قرار دارند 

يا هنوز ميزان مصرف دارويي آنان حساس 
نشده اس��ت، دچار س��ردردهايي همچون 
ميگ��رن مي ش��وند و همچني��ن اختلالات 
گوارشي، پرخاش��گري مزمن، تپش قلب از 
علايم و اثرات اين دارو در مصرف كنندگان 

جديد است. 
وي ادام��ه مي دهد: ريتالي��ن در افرادي كه 
مصرف بيشتري دارند علاوه بر افزايش ميزان 
اثرات گروه اول، در مراح��ل بعدي مبتلا به 
سردرد هاي شديد، اختلال در خواب همچون 
هذيان گويي و خ��واب روي و حتي در موارد 
خاصي خطر مرگ و ش��وك ناگهاني در اين 

گروه ديده مي شود. 
 ف�روش داروهاي ب�دون نس�خه از 

بانسخه بيشتر است
عوارض ريتالين و چالش هايي كه مي تواند 
براي مصرف كنندگان ايج��اد كند، موضوع 
تازه اي نيست با وجود اين، اما سن مصرف اين 
داروي اعتياد آور به مدارس رسيده است و در 
حالي كه عرضه رسمي اين دارو بدون نسخه 
پزشك ممنوع است، اما دسترسي به آن حتي 
براي بچه هاي مدرسه اي امكان پذير است ! 

فروت��ن در پاس��خ ب��ه چگونگ��ي عرضه و 
دسترسي به ريتالين تأكيد مي كند: داروي 
ريتالين فقط با تشخيص پزشك متخصص 
بايد مصرف ش��ود و فروش اين داروها بدون 
نسخه پزشك مجاز نيس��ت، ولي شاهد اين 
معضل هس��تيم كه در برخي از داروخانه ها 
اين دارو به عنوان دارو آزاد با قيمت بالاتري 

بفروش مي رسد. 
ايرج خس��رونيا، رئي��س جامعه پزش��كان 
متخصص داخل��ي اي��ران ه��م در اين باره 
مي گويد: داروخانه ح��ق ندارد هيچ دارويي 
را بدون نس��خه بدهد، اما متأس��فانه فروش 
داروهاي بدون نسخه بيش��تر از داروهاي با 
نسخه است. اگر هم فرد دارو را در داروخانه 
پيدا نكرد يك س��ر به ناصرخس��رو مي زند. 
حتي بسياري از كس��اني كه در ناصرخسرو 
دارو فروشي مي كنند، متأسفانه در مدارس 

هم دارو فروشي مي كنند. 
وي با هشدار درباره اعتياد آور بودن ريتالين 
مي گويد: ما مدت هاس��ت هش��دار مصرف 
ريتالي��ن در جامعه را داري��م. دارويي كه به 
شدت روي مغز اثر مي گذارد. ممكن است اين 
دارو براي مدتي از خواب جلوگيري كند، اما 
نكته مهم كه نوج��وان و جوان نمي داند اين 
است كه اين دارو هم اعتياد مي آورد؛يعني يا 
به خود دارو اعتياد پيدا مي كند يا زمينه ساز 
شروع سيگاري شدن فرد يا حتي روي آوردن 
او به مواد مخدر مي شود. از طرف ديگر روي 
مغز اثر مي گذارد و زمينه ساز آلزايمر است. 

نما | محمود محمدتبریزی

88498440سرويس اجتماعي

ايجاد همگراي��ي بين صنعت و دانش��گاه 
درخواست هميشگي دانش��گاهيان بوده، 
اما رهنمودهاي مك��رر رهبر معظم انقلاب 
در سال هاي اخير به اين درخواست تا حدي 

جامه عمل پوشانده است. 
معاونت علمي و فناوري رياست جمهور به 
منظور اس��تفاده از توانمندي هاي داخلي 
و حماي��ت از فعاليت ه��اي دانش بنيان و 
كاهش وابستگي آزمايش��گاه هاي داخلي 
به تجهيزات و م��واد وارداتي، تاكنون چهار 
دوره »نمايشگاه تجهيزات ساخت ايران« را 
برگزار كرده است. ششمين دوره نيز دي ماه 

امسال برگزار مي شود. 
امس��ال اما محققان نگراني هاي��ي را بيان  
كردند، آنها درباره نحوه حمايت نمايشگاه 
س��ؤالات و بعضاً گلايه هايي داشتند، آنها 
مي گويند ع��لاوه بر اينك��ه معاونت علمي 
بودجه مصوب خود براي اين نمايش��گاه را 
س��خت تر تخصيص مي ده��د، نمايندگان 
مجلس نيز با تصوي��ب بندهايي در بودجه، 
اعتبار دلاري براي خريد خارجي تجهيزات 
آزمايشگاهي اختصاص داده اند كه به وضوح 
اين كالاهاي ايراني دانش بنيان را به حاشيه 

خواهد برد. 
اين نمايشگاه هرس��اله در 13 گروه كالايي 
نظيرصنعت نفت، برق، الكترونيك، نرم افزار، 
عمران و س��اختمان، مكانيك، ش��يمي و 
متال��ورژي، كش��اورزي و محيط زيس��ت، 
تجهيزات عمومي آزمايشگاهي و مهندسي 

پزشكي برگزار مي شود. 
هدايت دس��تگاه هاي دولتي و شركت ها به 
س��مت خريد كالاي ايراني از شركت هاي 
دانش بنيان و تس��هيل حضور شركت هاي 
دان��ش بني��ان در بازاره��اي بين المللي و 
افزايش ص��ادرات ه��م از مهم ترين اهداف 

است. 
فرايند حماي��ت از توليدات ش��ركت هاي 
دانش بنيان در نمايشگاه به اين شكل است 
كه ابتدا س��فارش گرفته مي شود و با توجه 
به نوع دس��تگاه س��اخت آن بين سه ماه تا 
يكس��ال زمان مي برد. تس��ويه حس��اب با 
شركت توليدكننده نيز به صورت تدريجي 
و براساس پيشرفت كار صورت مي گيرد. از 
اين تسويه حساب يك سهمي را معاونت و 

يك سهمي را نيز خريدار پرداخت مي كند. 
معاون ن��وآوري و تجاري س��ازي فناوري 
معاونت علمي و فناوري رياست جمهوري با 
تشريح روند حمايت از كالاها در نمايشگاه 
ايران س��اخت گفت: » ما هر ساله از آنهايي 
كه سطح تكنولوژي و داخلي سازي بالاتري 
دارند، حمايت بيش��تري كردي��م به نوعي 
حمايت ها در دو سطح بندي انجام مي شود، 

سطح تكنولوژي و داخلي بودن كالا.«
محمود ش��يخ زين الدين افزود: » مي توان 
گفت برخي كالاها كالاي ايراني هس��تند 
ولي برخي ديگر كالاي ساخت ايران يعني 
مي توان يخچال خارجي را در ايران ساخت 

ولي اين محصول، كالاي ايراني نيست.«
ش��يخ زين الدين تصريح كرد: » ما هر ساله 
روند حمايتي را سخت تر مي كنيم، سال اول 
٥0 درصد پول تمام محصولات را مي داديم، 
ولي حالا اي��ن پرداخت هزين��ه به صورت 
سطح بندي انجام مي شود و روند حمايتي 
تغيير ديگري نداشته است، بلكه اين روند از 
ابتدا اعلام شده بود و تأكيد داريم طرح هايي 
كه تكنولوژي پيچيده تر و ميزان س��اخت 

ايراني بيشتر دارد، حمايت بيشتر شود.«
در سال گذشته حدود 100 ميليارد تومان 
خري��د از نمايش��گاه انجام ش��د كه حدود 
40 ميليارد تومان از آن را معاونت تقبل كرد. 
اين در حالي بود كه ميزان تقاضاي واقعي 
كه وجود داشت، 400 ميليارد تومان بود، اما 
كمبود بودجه و عدم پيگيري معاونت علمي 
در تأمين مالي، باعث شد تنها 100 ميليارد 
توم��ان از آن محقق و به س��فارش واقعي 

تبديل شود. 
با توجه به اي��ن وضعي��ت، معاونت علمي 
بنا دارد با تغيير اس��تانداردها، نحوه تأمين 
مالي را تغيير دهد، به اين منظور قرار است 
سهم يارانه تجهيزات قديمي كمتر شود و 
حمايت ها به س��مت تجهيزات با نوآوري و 

تكنولوژي بالا برود. 
به گفته مراجعان نمايش��گاه، اين مس��ير 
در صورتي ك��ه واقعاً در جه��ت حمايت از 
ش��ركت هاي دانش بنيان و بهبود كيفيت 
باش��د، مثب��ت اس��ت در عين ح��ال بايد 
محص��ولات قبلي نيز به نح��وي به صورت 

پلكاني حمايت شود. 

 سرپرست گروه سلامت هواي مركز سلامت محيط و كار وزارت بهداشت با بيان اينكه كه 
طرح ترافيك جديد پيوست سلامت ندارد، گفت: لازم است كه مسئولان شهري اين موضوع 
را از طريق يكي از دانشگاه هاي علوم پزشكي مستقر در تهران ارزيابي كنند تا اثرات مثبت و 

منفي آن بر سلامت مشخص شود. 
  امير والي پور، رئيس اداره انجمن اوليا و مربيان اداره كل آموزش و پرورش استان البرز گفت: 
به منظور حمايت از كالاي ايراني و در راستاي رشد و شكوفايي هر چه بيشتر اقتصاد كشور، 
استفاده از پارچه ايراني براي تهيه و دوخت لباس فرم دانش آموزان در اين استان الزامي شد. 
  مديركل دفتر بهبود تغذيه جامعه وزارت بهداشت گفت: تبليغات گسترده استفاده از نمك هاي 

تقلبي با عنوان نمك دريا، برنامه كشوري مبارزه با اختلالات تيروئيد را تهديد مي  كند. 

»ساخت ایران« با حمایت دانش بنیان ها

در این ستون پيام ها،  متن ها، عکس نوشت ها و خبرهاي کوتاه 
منتشر ش�ده در فضاي مجازي را منتش�ر خواهيم کرد؛ بدون 
هيچ گونه توضيح و تفسير. بازنشر این موارد هم به منزله تأیيد 

یا رد محتواي هيچ کدام از آنها نيست. 

 runner با انتش�ار این تصویر تویيت زد: اصلًا درست، نوكر تو 
بي گناه نيست، اما حسين، حال دلم روبراه نيست. 

 

  فرید ابراهيمي با انتش�ار این س�ند تویيت کرد: فكر مي كنيد 
اين س��لبريتي هاي بي سواد كه اصلًا نميدونن سياس��ت رو با كدوم خ 
مينويسن چطوري به استخدام سياسيون درميان؟ با پول! پول ميگيرن 
و نقش بازي ميكنن! سال ۸3 س��يدمحمدخاتمي با اهداي يك واحد 
مسكوني همراه با ٥ميليون تومن وجه نقد خانم مهناز افشار رو خريد. 

اينم سندش:
 

تویيت مصطفي وثوقي کيا: س��ابقاً محل فروش آثار شهيدمطهري 
بود و الان محل فروش سوسيس كالباس و خدمات كامپيوتري. علي آقا 

مطهري هم مشغول امورات ديگر هستن .
 

 یک کاربر تویي�ت زد: جه��اد واقعي اين��ه كه تو مه��د بي ديني و 
دين گريزي جايي كه كاريكاتور پيامبر اس��لام رو تو روزنامه رسميش 
چاپ ميكنن تو كشوري كه تصويب قوانين ضد حجابش زبانزده درست 
همونجايي كه سبقه ش��هيد كردن يه بانوي محجبه رو داره با حجاب 

باشي و پر انرژي به فعاليت هاي اجتماعيت برسي .

عليرضا سزاوار

زهرا چيذري 
   گزارش   یک

نيره ساری
   گزارش   2

رانندگان آژانس، معترضان طرح جدید ترافيک
 فرمانداري واكنش نشان داد 

شورا و شهرداری  در سكوت مطلق!
افزايش اعتراضات بخش هاي مختلف به نحوه اجراي طرح ترافيك جديد 
در حالي صورت مي گيرد كه روز گذشته رانندگان آژانس براي چندمين بار 
در اعتراض به طرح جديد به سراغ فرمانداري رفتند و خواستار رسيدگي 
شدند. اين در حالي است كه نه ش��هرداري و نه شورا حاضر به پاسخگويي 
به معترضان نيس��تند. هرچند در اين تجمع معاون فرمانداري اعلام كرد 
كه طرح ترافيك جديد بايد برابر نرخ هاي گذش��ته ب��ه رانندگان آژانس 

واگذار شود. 
غلامحسين آرام در خصوص تجمع روز گذشته جمعی از رانندگان آژانس ها 
در مقابل فرمان��داری تهران در اعتراض به نرخ ط��رح ترافيك اظهار كرد: 
فرمانداری تهران نسبت به مصوبه شورای اسلامی شهر تهران در خصوص 
افزايش نرخ طرح ترافيك آژانس ها اعتراض كرده اما هنوز پاسخی به اين 
اعتراض داده نشده است، بنابراين طرح ترافيك جديد بايد برابر قيمت های 
سال گذشته واگذار شود. وی تأكيد كرد: قيمت های جديد طرح ترافيك 
مورد تأييد فرمانداری تهران نيست. اين تجمع با حضور مسئولان فرمانداری 

تهران در جمع رانندگان معترض و قول مساعدت به اتمام رسيد. 
پيشنهاد اجرايی كردن طرح ترافيك جديد مسائل و مشكلات بسياری را 
در اجرا به همراه داش��ت، به رغم اعتراض به شكل و محتوای طرح ترافيك 
جديد، متأسفانه معاون حمل ونقل شهرداری تهران مصر به اجرايی كردن 
آن شد.  اعتراض گروه ها و بخش های مختلف استفاده كننده از طرح ترافيك 
همچنان ادامه دارد؛ چرا كه اين طرح كه بسياری از كارشناسان آن را ناپخته 
عنوان كرده اند، در اجرا با مسائل و مشكلات بسياری روبه رو شد.  اعتراض 
گروه های خاص به كاهش سهميه ها و همچنين اعتراض رانندگان آژانس 
به گرانی قيمت طرح و مرقون به صرفه نبودن آن سبب شده است تا بسياری 
از رانندگان آژانس كه درآمدی جز كار كردن در آژانس ندارند، هر از گاهی 
جلوی شهرداری و شورای شهر دست به تجمع بزنند. در اين ميان رانندگان 
تاكس��ی نيز از مبلغ كرايه آژانس گلايه مند بودن��د و چندی پيش صدای 
اعتراض خود را به گوش اعضای شورای شهر رساندند.  اعتراضات در حالی 
ادامه دارد كه معاون حمل و نقل و ترافيك شهرداری تهران نه پاسخگوی 
شورا است و نه پاسخگوی رانندگان.  به هر حال طرح ترافيك در حال اجرا 
است و بايد مسئولان مديريت ش��هری به اين نكته توجه كنند كه ايرادات 
اينگونه طرح ها در اجرا مشخص می شود و لازم است تا بررسی دقيق تری 
روی طرح جديد صورت بگيرد. هر چند اين طرح قرار بود عدالت اجتماعی را 
در استفاده از شهر برقرار كند، اما حالا خود نحوه اجرای طرح سبب شده است 
تا حق عده ای از شهروندان ضايع شود. بر اين اساس لازم است تا همانگونه كه 
معاون فرمانداری در تجمع رانندگان آژانس ها وعده مساعد برای رسيدگی 
داده است، ساير بخش های متولی هم به صورت جدی وارد رفع نواقص طرح 

جديد شوند تا از شهروندان سلب آسايش و آرامش نشود. 

مدی�ر کل حرفه آم�وزي و کاریاب�ي 
کميت�ه ام�داد ام�ام خميني گف�ت: به 
بنگاه ه�اي اقتص�ادي ک�ه اف�راد تحت 
حمای�ت ای�ن نه�اد را ب�ه کار گيرند، به 
ازاي هر نف�ر مبل�غ ۲0 ميلي�ون تومان 
وام قرض الحس�نه پرداخ�ت مي ش�ود. 
مهرعلي حق گويان، مديركل حرفه آموزي 
و كاريابي كميته امداد امام خميني)ره( با 
اشاره به تس��هيلات كميته امداد در مسير 
حمايت از توليد كالاي ايراني و تس��هيلات 
ارائه ش��ده به بنگاه هاي اقتص��ادي اظهار 
داش��ت: امسال تس��هيلات خاصي را براي 
بنگاه ها قرار داده ايم تا اين بنگاه ها بتوانند در 

ارائه خدمات و توليد راحت تر عمل كنند.
وي اف��زود: ب��ه بنگاه هايي كه اف��راد تحت 
حمايت كميته ام��داد ام��ام خميني را به 
كار گيرند، به ازاي هر نفر مبلغ ٢0 ميليون 
تومان وام قرض الحسنه پرداخت مي شود؛ 
ضمن اينكه هر بنگاه مي توان��د تا پنج نفر 
نيروي تحت پوش��ش كميته ام��داد را به 

كار گيرد. 
مدي��ر كل حرفه آم��وزي و كاريابي كميته 
امداد اضافه كرد: البت��ه در قبال قرار دادن 
اين تس��هيلات به بنگاه ها ضمانت هايي از 
آنها گرفته مي ش��ود تا مددجويان كميته 

امداد را به كار گيرند. 

 اعطاي تسهیلات به كارفرمایان
 براي به كارگیري مددجویان امداد

موج�ب  ریتالي�ن 
مي ش�ود ک�ه ف�رد 
احساس توانمندي و 
بي نيازي به استراحت 
مي کن�د در حالي که 
این بي ني�ازي کاذب 
نتوانس�ته  ب�دن  و 
اس�ت که ني�از خود 
را رفع کن�د و همين 
عدم ارضاي نياز بدن 
باع�ث پرخاش�گري 
مي ش�ود ف�رد  در  اكبر محمودي 


